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Protokoll Styrelsemöte 2024-01-30 för Svenska Gruppen inom CIB/IABSE/RILEM  
 

Närvarande: 
Patrice Godonou, Svenskt Trä, ordf 
Karl-Magnus Krona, Trafikverket 
David Fall, NCC 
Mohammad Al-Emrani, Chalmers 
Joakim Kylén, Tyréns  
Marie Johansson, RISE 
Joanna Messmer, Samhällsbyggarna 
 
Frånvarande: 
Erik Simonsen, Cementa 
Jonny Nilimaa, LTU 
 
 
1. Inledning 

Ordförande öppnar mötet. 
 

2. Beslutsmässighet 
Styrelsen är beslutsmässiga.  
 

3. Val av justeringsperson (utöver ordföranden)  
Mohammad Al-Emrani väljs till justeringsperson.  
 

4. Dagordning  
Förslag på dagordning gås igenom. Dagordningen godkänns. 
 

5. Föregående protokoll 
Protokollet gås igenom.  
Uppföljning:  
Ang höstwebbinarium – diskussion om vad som är bra längd samt vilken dag som när att 
föredra. Längt ca 2h, kl 13-15 är bra. Ej måndag ej fredag.  
Kommande webbinarier ska börja planeras direkt efter årsmötet.  
Konkurrerande event ska ses över.  
Förslag att två webbinarium anordnas. Ett på våren maj/juni plus ett på hösten.  
Anna Jacobson har lämant några temaförslag till Joakim. Joakim mailar dessa till 
sekretariatet som sammanställer dessa med andra tidigare förslag.  
 

6. Utvärdering CIR-dagen 2024 
Fler deltagare än vanligt, positiv respons på programmet. Framöver kan man fundera på 
sponsorer, ex de sponsorer som också deltar på Brobyggardagen. Utskottet kan reflektera 
över detta. Hur kan vi jobba med att locka fler till eventet?   
Tack till Patrice som räddade dagen med Eurokoderna.  
Frågan om Boverket är aktuell och kan vara ett tema för kommande webbinarium.  
Samarbete med BBT även nästa år? Intressant med BBT-projekt, 3-4 st, ej BBT-panel 
nästa år. Paneldiskussion är ett bra inslag och tema kan variera varje år.  
Pauserna kan gärna vara längre för extra mingeltid, ca 30 min . 
Det uppskattas att det är ett intimt evenemang där man kan ställa frågor och ska kanske 
inte bli för stort. CIR-dagen kan annonseras redan i november.  
En slagkraftig slogan för yngre kollegor behövs för att förstå varför man ska vara med.  
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Bjuda in mastersstudenter, kostnadsfritt eller en symbolisk summa? Man kan bjuda in 
studenter efter lunch som ett alternativ.   

 
Styrelsen beslutar att skicka en kort utvärdering till alla deltagare på CIR-dagen i 
anslutning till konferensen.  
Vad var bra? Vad kan vara bättre? Förslag på tema/talare? 
 

7. Årsmöte 2024 – 23 februari 2024 
Joanna skickar årsredovisning till styrelsen för koll innan och sedan för digital signering.  
Mötet hålls hos Patrice på Näringslivets hus och på teams.  
Valberedningen är i gång och kontaktar styrelsens medlemmar.  
Övriga frågeställningar till årsmötet: 
Hur ska vi bli fler medlemmar?  
Hur ska vi exponera oss för CIB, IABSE, RILEM?  
 

8. Konferensbidrag  
Inga ansökningar har inkommit.  
Bidraget ska fortsatt marknadsföras på högskolorna, bland konsultföretagen mm   
 

9. CIRs internationella certifikat 
Robert McNamee har förslagits tidigare.  
Marie har pratat med Robert som är intresserad och jobbar på att ta fram handlingarna.  
Joakim sammanställer hur processen går till för juryns arbete med val av kandidat.  
Certifikatet kan delas ut högtidligt på nästa CIR-dag.  
 

10. Övriga frågor 
a. Utlysning BBT 2024 – Info om detta läggs upp på webben och linkedIn 
b. Nyheter på hemsidan – Tyréns är positiva till detta. Styrelsen ombedes skicka länkar 
från sina organisationer.   

 
11. Nästa möte 

21 mars kl 15:00-16:00, konstituerande styrelsemöte + beslut om eventutskott  
 

12. Avslutning  
Ordförande avslutar mötet.  
 

 
_____________________ ____________________ ______________________ 
Patrice Godonou  Joanna Messmer  Mohammad Al-Emrani 
Ordförande   Sekreterare   Justeringsperson 
 
 
 
 


